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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Mit kíván tenni a minisztérium az állami tulajdonú termőföldek
bérbeadása során esetenként felmerülőpanaszok megelőzése, illetve orvoslása
érdekében ? "címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő
kérdést kívánunk benyújtani

Dr. Fazekas Sándor miniszter Úrhoz.

Borsod-Abaúj-Zemplén megyében és más megyékben is felmerült, hogy a z
állami földek ismételt bérbeadásánál különböz ő visszásságok jelentkeznek.
Borsod-Abaúj-Zemplén és más megyékb ől érkezett jelzés szerint a korábbi
külföldi érdekeltségű bérlők a családi gazdálkodók álláspontja szerin t
indokolatlan előnyt élveznek. Annak érdekében, hogy megnyugtatóan igazolt
legyen a törvényesség betartása, megkérdezem Miniszter Urat : Érkezett-e az
Minisztériumba az állami tulajdonú termő földeknek bérbeadásával
kapcsolatban megalapozott panasz?

Mit kíván tenni a Minisztérium az esetleges panaszok orvoslása, illetv e
megelőzése érdekében? - Várom megtisztelő válaszát :

Budapest, 2011 . április 14 .
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